
KIVI NIRIA
Afdeling Technische Fysica

Verslag Algemene Leden Vergadering op 25 juni 2012 in het KIVI NIRIA gebouw, 
Prinsessegracht 23, Den Haag.

Aanwezig: Coen Groen (voorzitter), Jan Botman, Jeroen Oortwijn, Rick Schoffelen, Martin 
Zwijnenburg, H. van Dam.

1. Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering om 17.15 uur en heet de aanwezigen welkom. Er is een geringe 
opkomst. Men is akkoord met de agenda.
Eerder was de ALV gepland op 15 maart 2012 in het Cruquius museum in Haarlem. Een gecombineerd 
bezoek aan het museum als TF activiteit en van de ledenvergadering was voorzien. Door het zeer 
geringe aantal aanmeldingen voor beide activiteiten en van de toch hoge kosten die een bezoek aan het 
Cruquius museum met zich mee bracht, is die gecombineerde activiteit toen afgelast en is de 
vergadering verplaatst naar die van vandaag.

2. Notulen ALV vergadering 15 maart 2011
De notulen worden zonder wijziging aanvaard.

3. Mededelingen en ingekomen post
Geen.

4. Jaarverslag 2011 van de secretaris 
#  Een minisymposium is gehouden in Breukelen op 23 februari: “De Fysica als stralend 
middelpunt van de kankerbehandeling”. 
# Er zijn diverse excursies geweest, onder andere naar het Interfacultair Reactor Instituut in 
Delft op 13 december,  het Van der Waals symposium op 20 december en een bezoek (+ALV) 
aan het Teylers museum in Haarlem. 
#  Een LinkedIn groep KIVI NIRIA TF is gestart.

5. Jaarverslag 2011 van de penningmeester en verslag Kascommissie
Het verslag is al aan een aantal mensen uitgereikt en er liggen verdere exemplaren gereed. Er 
wordt verwezen naar de begroting en naar het verslag van de Kascommissie. Verder zijn er geen
meldingen van grote importantie: het financiële beheer is goed op orde. 
Het bedrag van de sponsoring van studenten verenigingen wordt per jaar aangepast, afhankelijk 
van de begroting van dat jaar. De toelage van KIVI NIRIA is gekoppeld aan het vermogen: 
indien dit groter is dan €13.650 dan is er een zekere mindering.
Verslag Kascommissie: 
De Kascommissie heeft een schriftelijke goedkeuring gestuurd naar de penningmeester. De 
financiële rapportage is overzichtelijk en duidelijk. 

6. Decharge Penningmeester en Kascommissie
De leden van de Kascommissie zijn niet aanwezig. De voorzitter bedankt hen in de vergadering 
en zal hen schriftelijk bedanken.

7. Begroting 2012
De begroting wordt rondgedeeld. Er wordt opgemerkt dat de subsidie voor de 
studieverenigingen weliswaar relatief laag is, maar dat zij met de TF subsidie ook een opening 
hebben bij andere subsidieverstrekkers.
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8. Benoeming Kascommissie 2012
Er is enige discussie over de vraag wie gekozen kan worden voor de Kascommissie bij 
afwezigheid van TF leden. Jeroen Oortwijn zal over de invulling van de Kascommissie overleg 
voeren met Mw. Elfride Dijkstra van het KIVI NIRIA bureau.

9. Communicatie met de leden
Communicatie loopt in principe via e-mail. De aankondiging van de Algemene Leden 
Vergadering gaat via het weekblad, via de website van KIVI NIRIA en via de Nieuwsbrief en 
moet ook per post aan de leden worden verstuurd. Postverzending is relatief duur. Nagegaan 
wordt of kan worden afgezien van versturing per post, met uitzondering aan diegenen die niet 
over internet beschikken.

10.  Rondvraag/ Wvttk
Weinig studenten nemen deel aan de TF activiteiten (buiten de eigen studentenverenigings-
activiteiten) en aan de TF vergaderingen. Het aantal studentleden is gering: 21. We missen een 
belangrijke doelgroep.

11.  Sluiting, bevestiging volgende vergaderdatum
Het voorstel is de volgende vergadering samen te laten vallen met het minisymposium in 
Breukelen.
De voorzitter sluit de vergadering om 18:10.
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